
 

Jegyzőkönyv 
Budaörs Kamaraerdei Településrészi Önkormányzat 

2018. december 10-én megtartott  
 nyílt üléséről 

 

Helyszín: 2040 Budaörs, Kamaraerdei Közösségi Ház, Kismartoni u. 45. 
 
Jelen vannak: dr. Kisfalvi Péter elnök, Nagy Géza, Bódis Tamás, Paróczi Tamás és 
Kis Gyula a részönkormányzat tagjai, valamint Kovácsné Lupás Adrienn a Közösségi 
Ház vezetője, Kovács Ferenc a Közösségi Ház gondnoka,  
 
Jegyzőkönyvvezető: P. Berecz Anita 
 
- dr. Kisfalvi Péter elnök megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését, 
ismertette a meghívó szerinti napirendet. A részönkormányzat 5 igen szavazattal 
elfogadta a napirendet. 
 
Napirend  
10/2018.(XII.10) K-RÖK sz. határozat  
 
1.)Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésének I-III. negyedéves 

végrehajtásáról szóló beszámoló 

2.)Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetési koncepciója  

3.)Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kamaraerdei  
Részönkormányzata  beszámolója a 2018. évben végzett munkájáról 

 
 
Napirend előtti hozzászólás:  
 
Paróczi Tamás részönkormányzati tag: A Kolozsvári utcai projecttel kapcsolatban 
jelzi, hogy igen nagy a lakossági felháborodás. Szeretné, ha döntenének arról, hogy 
ez ne valósuljon meg. 
 
dr. Kisfalvi Péter elnök: A múltkor azt hagyták jóvá, hogy készüljön egy pályázat, mit 
lehet a területtel kezdeni, s ha van megfelelő pályázat és hatástanulmány, utána a 
lakosság véleményét is kikérték volna. Valóban felháborodás lett, bár ez csak egy 
felvetés volt, nem tény. Az önkormányzatnál volt egy egyeztetés ebben az ügyben 
pénteken, ahol a kamaraerdeieket képviselte egy úr, bár azt hitte, ő a képviselő. 
Hosszasan beszélgettek, nem tudja milyen sikerrel, mert még mindig a 
hatástanulmányt keresték a megjelentek. Lényeg, hogy a soron következő testületi 
ülésen napirenden lesz a téma, arról fog dönteni a Testület, hogy nem lesz pályázat, 
a telkeket inkább külön-külön értékesítik családi házas beépítésre. sajnálja, hogy az 
iparűzési adó így elmarad, de jelenleg ez a helyzet.  
 
Kis Gyula: Úgy értette a múltkor, hogy azt a döntést támogatják, hogy értékesítik a 
területet. Szeretné kiemelni, hogy nem adat a hozzájárulását, hogy 15 méter magas 



épület épüljön, nem ezt támogatták, hanem az értékesítést, mert az önkormányzatnak 
bevételre van szüksége. 
 
dr. Kisfalvi Péter elnök: Valóban erről volt szó, egy pályázati lehetőségről, de most 
már okafogyott a dolog, hisz ez sem lesz.    
 
Bódis Tamás részönkormányzati tag: 30.000 Ft/m2 + Áfa jött ki neki, ahogy 
számolgatott, nyilván, ha egyben elad valaki valamit, az olcsóbb, mint külön-külön. 
Javasolja, hogy a telkeknél emeljék fel a négyzetméter árat.  
 
dr. Kisfalvi Péter elnök Ő még azt is hozzá tenné,hogy akkor értékesítsenek, ha 
minden telekre van vevő.  
 
 
 
Napirend tárgyalása: 
 
 

 

1.)Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésének I-III. negyedéves 

végrehajtásáról szóló beszámoló 

 

dr. Kisfalvi Péter elnök: A napirend ismertetése után feltette szavazásra a határozati 
javaslat elfogadását, melyet a részönkormányzat 5 igen szavazattal elfogadott. 
 
11/2018.(XII.10) K-RÖK sz. határozat  
Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésének I-III. negyedéves 

végrehajtásáról szóló beszámoló 

Budaörs Város Önkormányzat Kamaraerdei Részönkormányzat javasolja a Képviselő-

testületnek Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésének I-III. 

negyedéves végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadását az 1-23. számú mellékletek 

szerint. 

 
 
 
 
 

2.)Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetési koncepciója  

 

 

dr. Kisfalvi Péter elnök: A napirend ismertetése után feltette szavazásra a határozati 
javaslat elfogadását, melyet a részönkormányzat 5 igen szavazattal elfogadott. 
 
 
 
 



12/2018.(XII.10) K-RÖK sz. határozat  
Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetési koncepciója 

 

Budaörs Város Önkormányzat Kamaraerdei Részönkormányzat javasolja a Képviselő-

testületnek a 2019. évi költségvetési koncepciót elfogadni az előterjesztésben foglaltak 

szerint.  

 

 
 
 
3.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kamaraerdei  
Részönkormányzata  beszámolója a 2018. évben végzett munkájáról 
 
 

 
dr. Kisfalvi Péter elnök: A napirend ismertetése után feltette szavazásra a határozati 
javaslat elfogadását, melyet a részönkormányzat 5 igen szavazattal elfogadott. 
 
13/2018.(XII.10) K-RÖK sz. határozat  
Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kamaraerdei  
Részönkormányzata  beszámolója a 2018. évben végzett munkájáról 

 
 
Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Kamaraerdei  
részönkormányzat 2018. évi tevékenységéről szóló – melléklet szerinti – 
beszámolóját. 
 

 
 
dr. Kisfalvi Péter elnök: Megköszönte a részvételt és bezárta az ülést 1900 órakor. 
 
               Dr. Kisfalvi Péter                                           Bódis Tamás  
                         elnök                                                    jegyzőkönyv 
                                                                                        hitelesítő 
 

 

 


